
 

 

Referat FAU-møte nr. 4 

2023/2024 Østensjø skole 
 

Møtested:  Østensjø skole, personalrommet 

Dato: Tirsdag 9. januar 2024 

Tidspunkt:  Kl. 19.00 - 20.30 

Møteleder:  Nina Ruth Kristoffersen 

Referent:  Marianne Gudim Bjørnson 

 

Til stede 

1A Marthe Aamodt Mikkelsen 

1B Line Styczen 

1C Maria Bjerk 

2A Anja Kilinc Merlid 

2B  

2C Marianne Gudim Bjørnson 

3A Randi Lunke 

3B Kirsti Hallgren Opsahl 

3C  

4A Karin Hsu 

4B Christian Våge 

4C Katrine Tonstad 

5A Silje Bjørkås Holseth 

5B Solfrid M. Midlang 

5C  

6A Fredrik Romsås 

6B Vidar Henningsen 

6C Nina Ruth Kristoffersen 

7A Anne Nylend 

7B Jens Chr. Raftevold Jensen 

7C Lina Støen 

Saker: 

Sak 4-1 Godkjenning av innkalling 

Innkalling ble godkjent. 

Sak 4-2 Godkjenning av referat  

Referat ble godkjent. 



 

 

Sak 4-3 Informasjon ved skolen ved rektor Vegard Tversland Kjesbu 

- Bygg 

o Bygg 1+2 er 100 år 

▪ Guttedoen i bygg 2 er totalrehabilitert desember 2023 

▪ Jentedoen i bygg 2 skal etter planen rehabiliteres våren 2024 hvs Oslobygg får 

midler 

▪ Mål om å få byggene inn på langtidsplanen for rehabilitering i Osloskolen da 

det er en lang prosess 

 

- Driftsstyre 

o Skolens øverste organ. Rektor er styrets sekretær 

▪ Tre politisk oppnevnt, to foresatte og to ansatte. Velges for to år av gangen 

o Drifsstyrets oppgaver 

▪ Vedta skolens budsjett, vedta strategisk plan, behandle resultat fra nasjonale 

og kommunlae prøver, behandle resiltat av brukerundersølelse, påse at skolen 

driver skolebasert vurdering 

 

- Strategisk plan 

o Plan som skal sikre at skolen når kommunens plan for skolen 

o Sier hvilke nye tiltak/forbedringer skolen tenker å få til et år fremover  

o Baserer seg på en ståstedsanalyse og forslagene for 2024 er som følger: 

▪ Videreutvikle arbeidet med fellesskapende didaktikk (hvordan å få med alle), 

herunder læringsfremmende bruk av digitale verktøy 

▪ Videreutvikle arbeidet med elevmiljøet med søkelys på å fjerne svakheter i 

systematikk, kartlegging og planelementer som ikke er godt nok iverksatt 

▪ Utrede og teste ut hvordan begynneropplæringen kan inkludere alle gjennom 

aktive arbeidsformer på forskjellige læringsarenaer, variasjon i bruk av 

metoder og vekrtøy, lærende lek og bruke AKS sitt læringsstøttende mandat 

bedre 

▪ Øke bemaning, kompetanse, effektivisere arbeidsmønstre, lage systmer og 

strukturere i stab og ledelse 

▪ Utvikle og innføre system for forsterket tilpasset opplæring (FTPO) 

 

- Ledelse og stabsendringer 

o Ny administrativ leder begynte 01.01 

o Ny inspektør kommer 01.03 (erstatte tidligere inspektør som sluttet ved årslutt) 

o Ekstra inspektør kommer 15.05 (styrker lederlaget) 

o Ledelsen vil fra aug 2024 bestå av 

▪ Rektor 

▪ Ass. Rektor 

▪ To inspektører 

▪ AKS-leder 

▪ Administrativ leder 

 

- Diverse 

o Foreldremøte til ungdomsskolen vil være i overgangen januar/februar 

 



 

 

Sak 4-4 Informasjon fra FAU og gruppene– v/FAU-leder Nina Ruth 

Kristoffersen og gruppene 

AKS-gruppe 

- Følgende punkter vil bli tatt i neste møte med AKS: 

o Leksehjelp 

o Matservering 

Nattravning 

- Oppstart etter påske 

Forebygging av vold og seksuelle overgrep, samt nettvett 

- Tar opp igjen avgjørelsen om FAU skal sette av penger til å leie inn Stine Sofie stiftelsen til 

februar-møte. Det er da snakk om rundt 10 000,- 

- Ikke hatt møte med rektor. FAU tar kontakt for å avtale tidspunkt for møte 

Trafikk 

- Hjertesoneprosjekt avsluttet – alle ønsker er gjennomført eller på liste for å bli gjennomført 

- Vedtak: «FAU ønsker at midlene, 50 000 kroner, brukes til en fast bom ved den øverste 

sykkelparkeringen for å sikre at det ikke er biltrafikk ned gangveien. Dette bør være en todelt 

bom som gjør det mulig å passere med barnevogn og lastesykkel. Og den bør plasseres på et 

sted der det er opplyst, slik at ulykker kan unngås. Dersom det er mer midler igjen etter dette, 

ønsker vi at smågjerder i samme område utbedres.» 

- Vedtaket sendes til rektor etter møtet.  

Refleksaksjon 

- Aksjonen er avsluttet 

- Vinner fra i fjor og i år har fått utbetalt premiepengene til de respektive klassekassene  

 

Sak 4-5 Valg av en fast representant og to varaer til skolens driftsstyre 

- Maria Bjerk (Fast representant) 

- Nina Ruth Kristoffersen (Vara for Maria Bjerk) 

- Kathrine Tonstad (Vara for Anne Nylend) 

 

Eventuelt 

- Oppfordrer til bruk av melding til Bymiljøetaten for å sikre trygg skolevei (eksempel 

manglende brøyting) 

 

 

Neste møte er 13. februar 2024 

 

 

 


